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Bestyrelsesmøde i Ejerforeningen Sortemosen 

Tirsdag den 5. oktober 2010 i Hyldemosen 46 

Dagsorden og referat 

Deltagere: Mikkel (126), Søren (81), Hans Henrik (89), Jens (88), Erling (85) Afbud: Peter (195), 

Trine (145), Jens Chr. (51), og varmemester Otto Kulmbak. 

1. Valg af referent – Erling (85) valgt 

2. Godkendelse af sidste referat – godkendt 

3. Nyt fra KAB/Otto 

 Godkendelse af legepladsen, opfølgning fra sidste møde: Legepladsen er stadig ikke 

godkendt. Der er ingen skraldespand og buskadset er ikke ryddet. Det er træls!! 

 Hegn, træfældning, beboersager og storskrald: Intet nyt. Udsættes pgra Ottos fravær. 

På næste møde foreslås en diskussion af opgaver for ejendomskontoret, arbejdsfordeling, 

arbejdsplanlægning, bemanding, arbejdstid. Diskussionen er også relevant efter sammenlægning 

med Hylde- og Hækmosen. 

På næste møde foreslås en diskussion af ansøgninger og godkendelser heraf samt brug af 

fællesarealer. 

4. Udvalg 

 Trafikudvalg: I klynge 1 parkeres på græs foran transformator. Det giver ikke problemer, 

men er ikke OK efter lokalplan. 

 Grønt udvalg: Intet nyt 

 Bolignetudvalg: Jens (88) rykker Balslev. 

 Byggeudvalg: Næste møde 26. oktober 

5. Antennemasten: Intet nyt 

6. Beboersager - Ingen 

7. Øvrige opfølgningspunkter: Intet 

8. Evt. Bestyrelsesmiddag er flyttet til onsdag den 13. oktober kl. 19:00 på Bryggeri Skovlyst. 

Søren (81) bestiller bord. Søren (81) orienterede om LLO og spurgte om vi skulle melde os ind 

for at kunne få mulighed for uvildig vejledning. Husordenen skal opdateres med paint ball og 

ulovlige hunde. Erling (85) sørger for at lukke den gamle hjemmeside og flytte domænenavnet 

til den nye.  


